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NOTAT	FRA	ASKER	IDRETTSRÅD	KNYTTET	TIL		sak	0022/16	i	TKF	
HANDLINGSPROGRAM	2017-2020	
	
Asker	idrettsråd	(AIR)	noterer	seg	at	komitéen	i	møte	av	17/3	skal	legge	føringer	for	hvilke	
hovedlinjer	komiteen	ønsker	at	rådmannen	skal	arbeide	med	knyttet	til	rådmannens	forslag	til	
handlingsprogram	2017-2020.	
	
Idretten	er	en	arena	som	egner	seg	svært	godt	knyttet	til	forebygging,	inkludering	og	selvsagt	fysisk	
aktivitet	i	seg	selv.	Bærende	for	all	idrettsaktivitet	er	tilgang	til	anlegg	av	ulik	størrelse	og	art.	
Idrettsrådet	er	av	den	enkle	grunn	svært	opptatt	av	å	optimalisere	bruk	av	eksisterende	idrettsanlegg	
i	kommunen	og	ikke	minst	bygging	av	nye	anlegg	der	det	er	underdekning..	
	
AIR	viser	til	dialogmøte	med	komité	for	teknikk	kultur	og	fritid	av	10.	mars	og	oppsummerer	med	
dette	de	oppgaver	idrettsrådet	mener	bær	være	førende	for	kommende	periode:	
	

• Forebygging:	idrett	og	fysisk	aktivitet	som	viktige	pilarer	må	konkretiseres	i	form	av	bedre	
rammebetingelser	

• Integrering:	idretten	bidrar	til	at	utsatte	grupper	får	tilhørighet	og	mestringsfølelse.		
• Samarbeidsprosjekter:	Prosjektmidler	til	samarbeidsprosjekter	som	også	bidrar	til	

integrering	av	utsatte	grupper	må	prioriteres.	Aktivitetskort	er	et	slikt	prosjekt,	der	
innvilgede	midler	på	kr	300	000	må	utøkes	betydelig	for	å	gi	en	effekt.	

	
Årlige	investeringsmidler	må	avsettes	for	å	sikre	at	mindre	idretts-	og	nærmiljøanlegg	realiseres.	De	
fire	første	anleggene	på	AIRs	prioriteringsliste	har	en	kostnadsramme	på	under	1,5	MNOK.		
AIR	foreslår	at	det	årlig	avsettes	10	MNOK	til	mindre	idrettsanlegg	og	nærmiljøanlegg,	der	
idrettsrådet	gir	føringer	for	hvilke	anlegg	som	skal	prioriteres	(Bærums-modellen)	
	
	 	
Prinsipielle	spørsmål	vi	ønsker	at	komitéen	skal	sette	søkelys	på	er:	

- forskuttering	av	spillemidler:	Idrettslagene	mottar	ikke	spillemidler	før	flere	år	etter	at	de	
har	bygget	et	privat	anlegg.	Dette	er	en	økonomisk	belastning	som	kan	hindre	framvekst	av	
private	anlegg	

- Indeksregulering	av	kommunale	tilskudd,	som	ikke	har	vært	indeksregulert	de	siste	5	årene	
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